
Het is augustus, de zomerrust is inmiddels echt wel ten einde. Langzaam maar zeker lopen de velden weer vol,
worden de spieren weer losgemaakt en de eerste balletjes rond gespeeld. Eindelijk weer lekker hockeyen en activiteit
op de club! En tegen de tijd dat deze nieuwsbrief uitkomt, weten we ook hoe het staat met het prolongeren van de
titels door de dames en de heren op het EK Hockey in Mönchengladbach. Spannend.

Vlak voor de zomervakantie vond de jaarlijkse ALV plaats. Als bestuur waren wij verguld met het grote aantal
aanwezigen. Super om te zien hoeveel leden oprechte interesse hebben in het reilen en zeilen van onze club. Een
speciaal woord van dank hier ook nog voor de kascommissie van de HV “Victoria”, bestaande uit Renske van
Kinderen, Corrien Verschuure en Oscar van Bergen Walraven. Samen met penningmeester Peter Dom hebben zij in
korte tijd heel veel werk verzet. Via de socials hebben wij verder al verslag gedaan van die ALV, maar het kan
natuurlijk geen kwaad nog een keer onder de aandacht te brengen dat ons aller Joke Berkelbach van de
Ledenadministratie gedecoreerd is als Lid van Verdienste. Net als Bing Liem een week of wat eerder.

    

HV Victoria - Nieuwsbrief
Augustus 2023

We gaan weer de wei in!

Tenslotte is het natuurlijk ook goed kort de bestuurs -
wisselingen te benoemen. Martine Willemse volgt als vice-
voorzitter Anouk van Rooijen op en Christine Beij volgt
Desirée Leemreis op als secretaris. Anouk en Desirée:
nogmaals heel veel dank voor alles!

We hebben er als bestuur weer heel veel zin in samen met
jullie allemaal een mooi seizoen te gaan draaien. Met veel
hockey, op z’n Victoriaans: plezier om te presteren en
presteren met plezier. Op alle niveaus binnen onze club en
met een positieve en sportieve instelling – op het veld en
langs de lijn. Mocht je willen helpen om dat te
verwezenlijken, aarzel dan niet een mailtje te sturen naar
onze vrijwilligers coördinator Caroline Middelburg op
vrijwilligerscoordinator@hvvictoria.nl. 
Alle hulp is welkom!

  En let op – zonder de andere activiteiten te kort te willen doen - 13 september is de info- en welkomstavond voor
alle nieuwe leden! Een mooie gelegenheid om alles te horen over onze mooie club en andere nieuwe leden te
ontmoeten.

Tot snel op het veld, langs de lijn of in het clubhuis. Hartelijke groet mede namens het bestuur,    
Stephan Sluijters (voorzitter)

Boven van links naar rechts: Erik van Swaay (jongste jeugd), Stephan Sluijters (voorzitter),
Anouk van Rooijen (afgetreden vice-voorzitter), Desirée Leemreis (afgetreden secretaris),
Hannah Siersema (senioren), Christine Beij (secretaris) en Peter Dom (penningmeester),
Beneden van links naar rechts: Martine Willemse (vice-voorzitter), Henriëtte Dekker (jeugd)
en Willem Gerbers (top-senioren). Rechtsonder in kader: John Roskott (top-jeugd)

  

Zie hier het altijd goedlachse bestuur (oud en nieuw) van 
HV Victoria op de ALV van 5 juli 2023!
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Samen hockeyen
Samen winnen
We hebben sportieve ambities. 

Zijn er van de jongste jeugd tot top talenten en van vriendenteams tot veteranen. 

En dat laten we graag zien. 

Voor de zomer hebben we een prachtige video ontwikkeld van onze club, teams en vrijwilligers. En waarin de
kernwaarden van de vereniging centraal staan. We zijn dan ook ontzettend trots om de video aan iedereen
te laten zien. 

We delen hem ook op Instagram en Facebook. Deel of like je hem ook? Vinden we leuk! 

Bekijk hier onze nieuwe video.

https://www.youtube.com/watch?v=ohSs4E9QhGI  

 

Bedankt voor de medewerking van alle teams bij de totstandkoming van deze video.

https://youtu.be/ohSs4E9QhGI
https://www.instagram.com/hv.victoria/
https://www.facebook.com/hvvictoria/
https://youtu.be/ohSs4E9QhGI
https://youtu.be/ohSs4E9QhGI


De Jeugd van Victoria
 
Afgelopen maandag gingen de trainingen voor onze jeugdteams O12 t/m O18 van start. Met deze mooie zomerse
omstandigheden is het geen straf om op het veld te staan, voor spelers was het in méérdere opzichten een warm
weerzien met hun teamgenoten en, in sommige gevallen, bekende trainer(s). Het samen zijn en “even bijkletsen” is
natuurlijk belangrijk, zeker na zo’n lange zomervakantie. Toch blijven wij aansturen op zoveel mogelijk activiteit
tijdens de training. Deze mag supergezellig en leuk zijn maar aangezien we komen om te hockeyen hoort er ook
bewegen en je best doen bij. Hier komt tevens een beetje voorbereiding van de spelers bij kijken, met een paar kleine
regels die bij een aantal van onze jongvolwassen leden wat waren weggezakt. “Een bitje? Die heb ik niet”, vertelden
spelers mij, toen ik hen ernaar vroeg. Deze week sturen wij nog een informatieve brief uit via de mail waarin wij even
alle afspraken rondom te training(en) voor het gemak voor jullie op een rij zullen zetten. In dezelfde brief komen ook
belangrijke data en informatie te staan over de start van het seizoen e.d. Hou dus de eigen inbox goed in de gaten.
In de tussentijd is het misschien goed om bij de eigen kinderen even te checken hoe het zit met dat bitje? 

Onze trainers zullen zich de komende tijd voorstellen aan het begeleidersteam van de team(s) die zij trainen. Het
grootste deel is speler in één van onze (jeugd)teams en geeft training aan een groep, jonger dan zij zelf zijn. Dit
seizoen mogen wij maar liefst acht (vrijwillige) ouders verwelkomen die deels de trainingen zullen verzorgen en/ of
deze deels ondersteunen in de rol van Technische Coördinator. Waar wij in de afgelopen jaren slechts sporadisch
spelers uit onze eerste lijn(en) als trainers konden inzetten hebben wij nu spelers uit JO18-1 (één trainer), MO16-1
(één trainer) en tenslotte MO18-1, die met maar liefst vier spelers per week een positieve bijdrage leveren aan de
trainingen van de jeugd. Tijdens de instuiftrainingen op donderdag voor MJO18/16 zetten spelers van Dames 1 en
Dames 2 zich in, samen met een aantal van onze top-trainers en Ivan Belanovic die, net als afgelopen seizoen, een
fysiek programma zal aanbieden aan de spelers die hiervoor komen. 

Een aantal trainers heeft zich het afgelopen jaar (of jaren) reeds ingezet en stroomt eenvoudigweg ‘door’, waarbij zij
kennis- en ervaring meenemen wat hierdoor niet verloren gaat. Zo blijven wij bouwen aan een prachtig trainersteam
dat met elkaar onze jeugdleden twee keer per week op de velden in beweging brengt. Laten we trots zijn op deze
mensen die uren op het hockeyveld doorbrengen met onze jeugdleden. Help onze jeugdspelers zich goed voor te
bereiden op de training door op tijd te komen, de materiaaltas mee te nemen en de standarduitrusting (o.a. het
bitje!) compleet te hebben. Daarmee maak je het leven van een trainer zoveel makkelijker en kan de aandacht gaan
naar hockey, in plaats van naar het controleren van spelers en orde houden. Namens de trainers, alvast dank
hiervoor. Laten we samen er weer een super hockeyseizoen van maken, wij kijken er in elk geval helemaal naar uit. 

Namens de Jeugdcie en alle trainers, 

Sylvia Kirschenmann - TD Jeugd HV Victoria 
(trainen@hvvictoria.nl
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De start van het seizoen staat voor de deur en hierbij wil ik alle leden en
ouders een warm welkom terug heten! In het bijzonder verwelkom ik alle
nieuwe leden en ouders op onze mooie en gezellige vereniging! 

Als vrijwilligerscoördinator draag ik bij aan het werven van vrijwilligers en het
zoeken van passende functies voor leden die vrijwilligerswerk willen doen.
Zowel voor uw kind als voor de club zijn vrijwilligers ontzettend belangrijk.
Zonder vrijwilligers geen hockey!

Wilt u als ouder vrijwilligerswerk doen, schroom dan niet om mij aan te
spreken en te vragen naar de mogelijkheden. Die mogelijkheden zijn namelijk
zeer divers en hockeyervaring is geen vereiste voor het doen van
vrijwilligerswerk op Victoria. Voel je dus welkom! Hopelijk ontmoeten we
elkaar snel op Victoria! 

Caroline is te bereiken via vrijwilligerscoordinator@hvvictoria.nl 

Even voorstellen: vrijwilligerscoordinator
Caroline Middelburg 

Afgelopen maandag was de aftrap van de O12/O14 Topweek. Nadat alle kids in passende tenues waren gestopt is
iedereen lekker gaan trainen. Maandag middag een super clinic gehad van Seve van Ass en Alexander Borstlap. 
Te gek! 

Ook de rest van de week hard getraind, oefenpotjes gespeeld, maar ook kennis gemaakt met teamgenoten,
coaches en trainers, teamafspraken gemaakt en vooral heel veel plezier gehad! Een goed begin van een mooi
seizoen met elkaar!

 
 

Jeugd update



4 vragen aan Jeroen Helders
Wat doe je als vrijwilliger?

Ik ben op Victoria actief als scheidsrechter in de scheidsrechters
poule waar we met een super leuke groep scheidsrechters de
wedstrijden fluiten van selectie teams. Daarnaast ben ik binnen
de scheidsrechterscommissie actief met onder andere de
scheidsrechterexamens voor clubscheidsrechters. Vorig jaar ben
ik op een zondag na het fluiten van een leuke wedstrijd van
Dames 2 “overgehaald” door collega scheidsrechters om te
beginnen met de opleiding tot bondsscheidsrechter. Dus fluiten
is wel de rode draad in mijn clubcarrière bij Victoria.

Waar heb je het meeste plezier in?

Het meest plezier en energie haal ik toch wel uit de teamspirit 
 die we als collega scheidsrechters met elkaar hebben en het
plezier wat we er elke week weer in hebben om samen alle
wedstrijden van de top teams in te vullen en te begeleiden. Een
goed en strak gefloten wedstrijd waarin je ziet dat spelers de
ruimte hebben gekregen om technisch te hockeyen geeft mij
toch veel energie om weer proberen beter te worden. Maar ook
een eenvoudig bedankje van de spelers na de wedstrijd geeft
veel energie.

Wat zou je graag veranderd willen zien?

Ik zou wel veranderd willen zien dat meer jeugd en ook ouders gaan zien dat het fluiten van wedstrijden een super
leuke manier is om met hockey bezig te zijn en dat je ook op die manier op alle niveaus kan helpen om wedstrijden
goed en leuk te laten verlopen. Daarnaast zou respect van toeschouwers naar vooral jeugdscheidsrechters wel wat
positiever mogen veranderen. Iedere scheidsrechter maakt fouten alleen staan ze er wel om de spelers een leuke
wedstrijd te bezorgen en van fouten maken word je alleen maar beter. Dus denk even na voordat je weer een leuke
opmerking naar de jeugdscheidsrechter wil maken langs de lijn. Zelf zou ik willen dat we meer mogelijkheden
vanuit de scheidsrechterscommissie hebben om de jeugdscheidsen na het behalen van hun kaart goed op weg te
helpen. Dat is allemaal nog work in progress waar we komend seizoen mee aan de slag gaan, maar waar we ook
hulp bij nodig hebben, dus ja dit is ook een oproep om je aan te melden bij de scheidsrechterscommissie als je ons
wil helpen. 



Wat is voor jou een mooie herinnering op Vic?

Mijn mooiste herinnering op Victoria is  niet echt één
specifieke. Ik heb eigenlijk altijd als ik op Victoria ben leuke
momenten en plezier op en rond het veld, maar de volgende
springen er wel uit; als ik het natuurlijk dicht bij mijn
vrijwilligersrol houd. De spontane leuke reacties van spelers van
jeugdteams toen ze mij een oefenwedstrijd van H1 zagen
fluiten op Victoria; “Die scheidsrechter fluit ons ook op
zaterdag” is een leuke herinnering die aangeeft dat je als
scheidrechter impact hebt. Maar ook de leuke reactie van
Victoria coach van een van de selectieteams die tijdens de
kampioenswedstrijd een strafcorner wilde, maar vrij snel
doorhad dat ze meer hadden aan het voordeel dat ik besloot te
geven. Even elkaar aankijken en glimlachen naar elkaar geeft
super gevoel. Of ouders die laten blijken het fijn te vinden als je
op de wedstrijd van hun zoon of dochter staat, geeft je gewoon
een goed gevoel. Maar ook een ouder enthousiast maken om
toch deel te gaan nemen aan de CS+ cursus zijn leuke
momenten. Van het drankje na de wedstrijd geniet ik altijd. Zijn
dus echt de kleine dingen waar ik veel plezier uithaal en wat het
mede leuk maakt om toch elke week in weer en wind met veel
plezier op de velden te staan.   

De seniorencommissie is op zoek naar extra mensen! Hier kan je ervoor zorgen dat jouw ideeën binnen de club
uitgevoerd worden! Daarnaast help je met leuke dingen organiseren voor de senioren. Dus draag jij Victoria een
warm hart toe, vind je het leuk om je handen uit de mouwen te steken en wil je graag een handje helpen? Je ontmoet
veel Victorianen, het staat goed op je CV en is natuurlijk heel gezellig. 

Stuur een bericht naar senioren@hvvictoria.nl als je wil helpen!

Oproep van de seniorencommissie 

Aanstaand weekend (26 en 27 augustus) vindt thuis op Victoria het voorbereidingstoernooi voor de Dames
Promotieklasse plaats. Dames 1 speelt dan oefenwedstrijden tegen andere teams uit de Promotieklasse. 

Kom gezellig kijken!   

Komen jullie kijken?



Voor de 3 seizoenen 2023-2026 zijn onze top jeugd teams weer in nieuwe kleding gestoken en vanuit groen
oogpunt kiezen we ervoor om wederom 3 seizoenen met 1 shirt te doen. Victoria stelt voor deze teams kleding
van Indian Maharadja beschikbaar. Deze jeugdteams zijn de vlaggeschepen van Victoria en spelen op alle
hockeyclubs door het hele land. Naast aanvallend en verzorgd hockey, is het ook mooi als de teams er op en buiten
het veld verzorgd bijlopen. Hiervoor stelt Victoria de clubkleding voor de 1ste en 2de teams beschikbaar. Na elk
seizoen wordt de kleding weer verzameld voor de samenstellingen in het volgende seizoen. We hebben 8 mooie
sponsors gevonden die zich hier aan willen verbinden en die te zien zijn op borst, rug en mouw op de thuis en uit
wedstrijdshirts!

Nieuwe gesponsorde wedstrijdshirts voor de 
Jeugd Top teams

Volgend jaar bestaat Victoria 125 jaar! 
Misschien herinneren jullie nog de bijzondere
lustrumweek van 4 jaar geleden waarin alle
leeftijdsgroepen hun eigen feestje hadden.
Volgend jaar bestaat Victoria alweer 125 jaar en is
het weer tijd voor een lustrum. Daarom zijn we op
zoek naar iemand die deze kar wil trekken en met
het bestuur een eigen commissie samen wil stellen
om volgend jaar het lustrum te organiseren. 

Interesse? 

Meld je dan bij Stephan Sluijters  via
voorzitter@hvvictoria.nl of Caroline Middelburg
(Caroline stelden we hierboven in deze nieuwsbrief
al voor) via vrijwilligerscoordinator@hvvictoria.nl.



Dank aan alle sponsors en partners
 

Namens het bestuur, de spelers en alle leden van Hockeyvereniging Victoria willen we graag onze dankbaarheid
uitspreken aan onze sponsors en partners voor alle steun en betrokkenheid bij onze club.

Jullie bijdrage heeft ons geholpen om te groeien, faciliteiten te verbeteren en spelers te ontwikkelen. 
 

We waarderen jullie partnerschap en kijken uit naar een succesvolle toekomst samen.
 
 

Agenda komende 2 maanden
AUGUSTUS

26/8: Promotieklasse toernooi Dames
27/8: Bitjes happen is verzet naar september > 
27/8: Promotieklasse toernooi Dames
30/8: Aanvoerdersavond senioren
30/8: Coachclinic
30/8: Jeugd 012 t/m 018 coachavond 

SEPTEMBER
1/9: Start Victoria Hockeyschool
2/9: Start voorcompetitie Jeugd
2/9: Competitiestart 08 t/m 018
2/9: Daka aanwezig op Victoria
10/9: Competitiestart senioren
13/9: Info- & welkomstavond nieuwe leden 
17/9: Bitjes happen op HV Victoria 


